

QULTING EMBROIDERY MACHINE SERIES

绗绣机系列



产品应用

APPLICATIONS

高速绗绣机通过自动送料，自动卷布装置可在有不同的面料上实现无拼接循环面料加工。广泛用于家纺、家居、服装、箱包，手袋，鞋帽、汽车、工艺品等行业。

Through automatic fabric feeding and material receiving device, High speed quilting embroidery machine can make roll to roll embroidery on various of fabric without joint. Suitable for home textile, household ,garment, bags, bags, shoes and cap , car and car decorative product.

主要性能特征

MAIN PERFORMANCE CHARACTERISTICS

01 龙门铣高精度加工一体式机架, 确保高速运行时设备平稳。

High Precision Integrated structure machine body processing by large Milling machine , make sure the machine running stably with high speed.

02 高速双凸轮双驱动绣花机头, 全伺服电机实现精准控制, 实现高速精准刺绣。

Double cam double lever high speed embroidery Machine heads with all servo motor driver , make high speed and precision embroidery.

03 X方向采用直线导轨及丝杆驱动。移动精度高，绣品效果佳。

X direction driving movement is driven by linear guideway and lead screw ,make high precision Movement and high quality embroidery .

04 缝制针迹在5mm以内, 绗缝速度每分钟900针不降速。

Quilting speed can maintain 900RPM without decreasing when stitch step is within 5mm.

05 同步传动罗拉结构, 实现Y向连续刺绣, 厚薄材料无需调节罗拉, 确保产品缝制精度。

The unique transmission structure ensures the stable working of the roller when the machine runs with high speed.

06 独特传动结构, 保证设备高速运转时滚筒平稳运行。

Synchronized driving structure roller system can guarantee the product quilting precision without adjusting the rollers while quilting the materials with various thicknesses.

07 高性能自动剪线和换色功能, 提高绣品质量。

High performance automatically thread trimming and color changing function to guarantee embroidery quality .

08 可选装置: 自动卷料及自动送棉装置、金片装置, 简易绳绣装置, 珠子装置、自动换底线装置, 激光切割装置。

Option Device : Automatic fabric feeding, material receiving, deviation correction functions.Sequin device, easy cording device, beads device, automatic bobbing changer device , laser cutting device .

09 根据应用场景可选配头数, 针数, 刺绣范围。

According to the application scene, the number of heads, number of needles, and the embroidery area is available to customized .

